

Title (en)

Blister package for articles.

Title (de)

Blisterpackung für Gegenstände.

Title (fr)

Emballage de type blister pour articles.

Publication

EP 0605880 A2 19940713 (DE)

Application

EP 93120987 A 19931228

Priority

DE 9300149 U 19930108

Abstract (en)

In order to hold even articles which are complicated in terms of shape satisfactorily and without separation in a package, said package being producible with little expenditure, it is proposed to improve a package 1 for articles 2, consisting of interconnected parts between which the article 2 is arranged, and the one part being a plastic film 6' provided with a receiving pocket for surrounding the article 2, in such a way that the first part is a flat, shaped plastic film, and that the second part is a plastic film 6' which is provided with a bulge corresponding precisely to the outer surface contour of the product to be packaged. <IMAGE>

Abstract (de)

Um auch von der Form her komplizierte Gegenstände einwandfrei und ohne Vereinzelung in einer Verpackung zu halten, wobei die Verpackung mit wirtschaftlich geringem Aufwand herstellbar ist, wird vorgeschlagen, daß eine Verpackung 1 für Gegenstände 2, bestehend aus miteinander verbundenen Teilen, zwischen denen der Gegenstand 2 angeordnet ist und wobei das eine Teil eine mit einer Aufnahmetasche zum Umschließen das Gegenstandes 2 versehene Kunststoffolie 6' ist, dahingehend zu verbessern, daß der erste Teil eine ebene, umgeformte Kunststoffolie ist, und daß der zweite Teil eine mit einer genau der äußeren Oberflächenkontur des Verpackungsgutes entsprechenden Ausbauchung versehene Kunststoffolie 6' ist. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 75/36; A45D 27/22

IPC 8 full level

A45D 27/22 (2006.01); **A45D 27/29** (2006.01); **B65D 75/36** (2006.01); **B65D 75/54** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A45D 27/29 (2013.01 - EP US); **B65D 75/36** (2013.01 - EP US); **B65D 75/366** (2013.01 - EP US); **B65D 75/54** (2013.01 - EP US)

Cited by

EP1236417A1; US5782346A; US7584846B2; US7854320B2; US8522972B2; EP3370928B1

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

DE 9300149 U1 19940519; DE 59308644 D1 19980709; EP 0605880 A2 19940713; EP 0605880 A3 19950419; EP 0605880 B1 19980603; EP 0605880 B2 20001115; JP H06278769 A 19941004; US 5429241 A 19950704

DOCDB simple family (application)

DE 9300149 U 19930108; DE 59308644 T 19931228; EP 93120987 A 19931228; JP 2177394 A 19940107; US 17914094 A 19940107